
Styrelsesprotokollat – 30.11.2022 
Side 1 af 1 

                                                                                                                                       
   

                                                                                                                                                

Protokollat 
over styrelsesmødet onsdag den 30. november 2022 kl. 18.30 i Harreslevløkke Daginstitution 
 
Til stede: Søren Harnow Klausen, Marie Werngreen, Jesper Andersen, Maureen Hölzl, Troels Kaysen, 
Udo Jessen, Andrea Heimrath, Lars Kofoed-Jensen, Petra von Oettingen, Søren Neess Priisholm, 
Eberhard von Oettingen, Ilka Börner, Solveig Bendorff, Daniel Dürkop  
 
Deltaget virtuelt: Moritz Butz, Anne Hahn-Ruempler (fra kl. 20.00) 
 
Afbud: Michael Kiel, Mats Rosenbaum, Paul Salwik 
 
Protokolfører: Sabine Oetzmann 
 
Dagsorden: 
 
1.     Præsentation af Harreslevløkke Daginstitution 
2.     Godkendelse af den åbne del af protokollatet fra styrelsesmødet den 27. oktober 2022 
3.     Godkendelse af dagsorden for det ekstraordinære fællesrådsmøde den 12. januar 2023 

 
Udo Jessen bød velkommen. 
Troels Kaysen valgtes til ordstyrer. 
 
Dagsordenspunkter til orientering og evt. beslutning 
 
1. Præsentation af Harreslevløkke Daginstitution 
Dagtilbudsleder Sylvia Purruckers præsentation vedlægges som bilag til protokollen. 
 
Dagsordenspunkter til beslutning 
 
2. Godkendelse af den åbne del af protokollatet fra styrelsesmødet den 27. oktober 2022 
Den åbne del af protokollatet blev enstemmigt godkendt. 
 
3. Godkendelse af dagsorden for det ekstraordinære fællesrådsmøde den 12. januar 2023 
Det udsendte udkast til dagsorden blev enstemmigt godkendt. 
 
Lars Kofoed tilføjede, at der skrives på, at såfremt der ikke opnås flertal tages vedtægtsændringerne 
op på mødet den 26. januar 2024, hvor det bliver eneste beslutningspunkt. Den anden del af mødet 
kan evt. bruges til workshop m.m. 
 
Andrea Heimrath mente, at det på dagsorden skal tydeliggøres, hvad Fællesrådet skal stemme om. 
 
Lars Kofoed svarede, at sammen med dagsorden fremsendes vedtægtsforslaget. 
 
Marie Werngreen syntes ligeledes, at det skal tydeliggøres, hvordan det skal foregå. 
 
Daniel Dürkop sagde, at han vil se på en vejledning.  
 
Formanden sluttede mødet.  


